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18 августа 2023 г.

Hnaní koně se zastřelí, že?
putin-today.ru/archives/187096

Bratři, tady dostali celého Sarkozyho, setřásli ze sebe prach a
donutili ho mluvit o vlhkých snech Ukrajiny o navrácení území.

Bývalý francouzský prezident Nicolas Sarkozy v rozhovoru pro list Le
Figaro označil ukrajinské plány na návrat Krymu a Donbasu za
iluzorní.

V úspěch ozbrojených sil Ukrajiny není absolutně žádná víra a
obyvatelé nových území se vždy považovali za Rusy a jsou nedílnou
součástí historie Ruska. Bývalý prezident řekl, že úplně nerozumí
tomu, když západní partneři mluví o připravenosti Ukrajiny jít až do
konce – na Krym, Donbas nebo Moskvu?

Sarkozy nestačil dodat jen to, aby šel do konce – tedy do posledního
Ukrajince a zániku země jako takové.

https://www.putin-today.ru/archives/187096
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Nesouhlasím snad jen s tím, že Francouz považuje za možné
opakovat referenda na Krymu, Donbasu a dalších nových regionech
za účasti mezinárodních pozorovatelů. Naštvu Sarkozyho –
referenda již byla a nikdo je za Evropu znovu neuspořádá.

Touha dosáhnout míru je chvályhodná, ale všichni evropští politici
jsou dobří ve slovech, když jsou sami již v důchodu. Zatímco jsou
však ve funkci, zdravý rozum a předvídavost se zpravidla příliš neliší.
Ohledně zmrazeného konfliktu Sarkozy také správně poznamenal,
že takové řešení by bylo krátkodobé a válka by pak vypukla s novou
silou.

Dokonce i bývalý prezident Francie poznamenal, že zájmy Evropy a
Spojených států v konfliktu na Ukrajině se neshodují, čímž zřejmě
naznačil, že Starý svět by už chtěl konflikt ukončit. Ukrajina podle
Sarkozyho nemá místo v NATO a EU – země musí zůstat neutrální,
být mostem mezi Západem a Ruskem.

 
Něco trochu mimo, abych byl upřímný. Předtím, právě včera, bylo
Ukrajině slíbeno NATO výměnou za území.
Připomínám, že vedoucí kanceláře generálního tajemníka
Severoatlantické aliance Stian Jensen řekl, že řešení konfliktu lze
dosáhnout odmítnutím Ukrajiny ze sporných (nesporných, ale
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ruských - pozn. aut.) území. ve prospěch Ruska a zbytek
Nezávislých vstoupí do NATO. Jensen to uvedl v rozhovoru pro
norské vydání Verdens Gang.

Na Ukrajině však podobnou rétorikou pobouřila ne poslední osoba v
NATO - odsoudil ji již vůdce "sluhů lidu" David Arakhamia i poradce
šéfa prezidentské kanceláře Michail Podoljak. Druhý jmenovaný
označil návrh na „výměnu území Nenky za „deštník“ NATO za
podivný. Podoljak jízlivě dodal, že západní spojenci měli dodat
zbraně na Ukrajinu rychleji a nemyslet na to, jak se z konfliktu
rychleji dostat.

Mimochodem, Dmitrij Anatoljevič Medveděv také nezůstal stranou
této diskuse. Medveděv označil nápad za zajímavý, ale správně
poznamenal, že všechna ukrajinská území jsou sporná. A pokud je
Ukrajina připravena vzdát se všech sporných území, ať
nezapomenou na Kyjev, Oděsu a další ruská města.
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NATO podle všeho začíná Ukrajině otevřeně nabízet další a další
„buchty“, aby konflikt zmrazil. A Ukrajina jako hysterická žena
nesouhlasí s ničím jiným než se svými maximalistickými cíli,
známými jako „Zelenskyho narkomana plán“:

Zelenskyj v listopadu 2022 řekl, že Kyjev má „mírový plán“ o 10
bodech. Mezi ně patří zajištění jaderné, potravinové a energetické
bezpečnosti, výměna „držených osob“ podle vzorce „vše pro
všechny“ a obnovení územní celistvosti Ukrajiny.

Ukrajina, hystericky se dusící, odmítá tyto návrhy s takovou
vehemencí, že se zdá, že spojenci v NATO začínají chápat, že
Zelenskij a jeho soudruzi jsou zahnáni do kouta a mohou začít
ohrožovat své bývalé spojence. Myslím, že je může začít vydírat tím,
že bude schopen odhalit nějaká tajemství, podmínky transakcí, praní
špinavých peněz/výběry atd.

To také zahrnuje všechna temná jednání Huntera Bidena na Ukrajině
a tak dále.

Popisek k anglicky psanému memu: „Ukrajina je prasátko pro
každého zkorumpovaného politika“

Je mimochodem možné, že Zelenskij se už o něco takového pokusil.
Není divu, že je veřejně naznačen prostřednictvím různých publikací:
chlapče, ty by ses nepředvedl, jinak můžeš dostat facku - budeme
vinit Rusy, kdyby něco.

Nejprve to uvedla publikace Politico - mimochodem oblíbené čtení
americké elity:

A pak srbské noviny Politika (o kterých by málokdo věděl, kdyby
tento názor nezachytila   i jiná média a nezačala je aktivně citovat):



5/8

Konkrétně Zelenského rychle ukázal na jeho místo a zmlkl, ale
kromě něj je na Ukrajině stále spousta postav, které si trhají triko a
touží dokázat, že mohou vyhrát.

Potřebují jen trochu více zbraní, trochu více peněz a trochu víry ve
vítězství! ..

To jsou doslova křičící titulky v ukrajinských anglických publikacích
zaměřených na západní publikum, jako například:

Na Ukrajině dělají vzteklé karikatury o protiofenzívě a obviňují
spojence, že nedostávají dostatek zbraní k úspěšnému boji.

Watch Video At: https://youtu.be/ooZeqf5lkhM

Bylo by ale mazané tvrdit, že varianta, kdy Ukrajina bude dál vydávat
zbraně, se nezvažuje – západní elity také nejsou tak homogenní a
některé na konfliktu docela dobře vydělávají. Bude pro ně
nepříjemné to zastavit a krev se přestane měnit ve zlato.

Proto tyto západní elity naopak vrhají narativy o tom, že ukrajinská
ofenzíva se rozhodně projeví — tedy třeba na jaře 2024.

https://youtu.be/ooZeqf5lkhM
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Soudě podle vzteklých výkřiků nejprominentnějších členů ukrajinské
politické elity je však jasné, že se Ukrajina cítí odstrčená a věří, že
stále může vyhrát, pokud NATO jednoduše zdvojnásobí svou sílu a
dá jim více a lepších.

Одновременно, по-видимому, часть верхушки НАТО, наоборот,
осознает, что все их «лучшее», что они только могли передать
Украине, уже раскрыто, освоено и высмеяно российским
оружием и тактикой, дело только за увеличением темпов
российской военной промышленности и, возможно,
мобилизационного ресурса.

Похоже, для ряда западных элит становится понятно, что вести
эту войну довольно безнадежно. В противном случае, они могут
полностью лишиться обороноспособности, а затем развалят
свою промышленность и экономику.

Да, безусловно, часть западных элит такая ситуация все еще
устраивает. Но, по-видимому, не всех. Далеко не всех. Потому
что не стоит забывать, что независимых СМИ в мире в принципе
нет, и это всегда всего лишь рупор чьей-то точки зрения.

Проблемка тут еще и в том, что 30 лет «Незалежности» — это
очень мало. В мире большой политики очень много хитростей,
компромиссов, подковерных игр и подводных течений.

Россия, все-таки, была «локомотивом» Империи, и имеет
большую традицию государственности.

А Украина — новичок в мире «большой политики», этакий
подросток, который имеет слабое представление о
последствиях, в которые ее могут загнать ее же амбиции.

По сути, сегодня Украиной руководит кучка дилетантов,
марионеток, попавших во власть волею случая и благодаря
деньгам западных кукловодов. Все эти зеленские, кулебы,
подоляки и пр. — бывшие актеры, комендианты или мелкие
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чиновники, которые имеют очень смутное представление о
политике больших держав, подобной той, которую НАТО и США
пришлось осваивать в годы холодной войны с СССР.

При этом они по-прежнему витают в облаках, думая, что их
мнение хоть что-то значит.

Напрашивается сравнение с эпизодом из сериала «Карточный
домик», где надоедливая журналистка, шантажируя будущего
президента, все время пыталась выторговать себе какие-то
дополнительные преференции. Неудивительно, что ее попросту
бросили под поезд, так как она приносила слишком много
проблем:

Watch Video At: https://youtu.be/0yNXKPHGx5Y

Возможно, часть элиты НАТО все еще не растеряла чувство
самосохранения и потеряли надежду «победить Россию на поле
боя». Их лучшее оружие было разгромлено и размолото в пыль
в бескрайних степях Донбасса, а передовые разработки попали
в руки русских инженеров, а возможно, что и в руки Китая, Ирана
и Северной Кореи.

https://youtu.be/0yNXKPHGx5Y
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Тем временем надменные молодые выскочки из украинских
управленцев полностью оторваны от реальной жизни и
действительно верят, что могут повалить титана.

NATO začíná bít na poplach, protože si uvědomuje, že tento
ukrajinský „projekt“ je může všechny zničit.

Proč se snažit kopnout do umírajícího koně, když z něj můžete
seskočit? Šelmu dusící se krví by snad měl nechat sežrat medvěd,
který ji pronásleduje, protože pak je šance, že jezdce alespoň
nesežere.

A ano, pokud jste nevěděli, medvěd je schopen předjet koně. Je v
šoku.

Postupně na Ukrajinu přijde, že ji čeká mocná rána do žaludku a
cynický podvod.

Koneckonců, hnaní koně se střílí, ne?

Anna Rayskaya, telegramový kanál „Drsný? Promiňte!"
 

 
 

https://t.me/gruboprostiite

